
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  18 
DE MAIG DE 2006

A la Vila de Montblanc, el dia 18 de maig de 2006, a tres quarts de deu de la nit, es 
reuneix  a  la  Sala  de  Sessions  de  l’Ajuntament,   el  Ple  de  l’Ajuntament  en  sessió 
ordinària, sota la Presidència de l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS 
SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde el SR. CARLES CARRERAS OLLÉ,  el 
SR. GUILLEM JANÉ PUJOL, el  SR. JUAN LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA 
AGNÉS RIBÓ FOGUET;  i  l’assistència  dels  Regidors  el SR.  XAVIER MARTÍ 
ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,  el  SR.  JOSEP  ANDREU  I 
DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR 
MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS AMOROS, el SR. XAVIER HUGUET 
NAVARRO,  i  el  SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i,  assistits pel Secretari de la 
Corporació, el Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ, que certifica, i l’Interventor, el 
Sr. RAMÓN PIÑEIRO GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

El Sr. Huguet diu que a l'Acta del dia 19 ha de dir que ell no està d'acord amb el Sr. 
Vallverdú.

El Sr. Andreu diu que a l'Acta del dia 2 de març ha de constar que ell va dir que qui li 
havia fet el gest era el Sr. Pere Domenech. Diu que s'ha de rectificar l'Acta i que sinó 
que es faci una transcripció de Ràdio Montblanc.

El Sr. Secretari diu que va pendre nota del que va sentir, com és la seva obligació, i que 
ell no va sentir el nom de ningú, i per aquest motiu no està anotat.

El Sr. Alcalde diu que el Sr. Secretari ja farà el que cregui convenient.

S’aproven per unanimitat les actes de les sessions de 2 de març i 19 d'abril de 2006.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA JUNTA 
DE GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

ACCIÓ MUNICIPAL

QUART  PUNT:  APROVACIÓ  INICIAL  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  PLA 
GENERAL, PLA PARCIAL 3

S'acorda  per  unanimitat  tractar  els  punts  quart  i  cinquè  conjuntament  i  votar-los 
separadament.



El Sr. Vallverdú vol saber si la modificació de Pla General és per pujar una planta més.

El Sr. Alcalde diu que s'augmenta el sostre d'edificabilitat i l'ús a hoteler. Que és PB+3.

El Sr. Vallverdú diu que la zona del darrera és una zona protegida visualment per le 
Muralles.  Diu que  és  molt  interessant  fer  un  hotel  a  Montblanc,  però si  es  tapa la 
Muralla ja no està tan d'acord.

El Sr. Huguet diu que està molt content que s'intali un hotel a Montblabc, però que s'ha 
de protegir visualment a la Muralla.. Diu que es va dir que l'increment d'edificabilitat 
era poc però passar del 0,35 al 0,5 és un increment del 42% i això no és poc. Diu que 
s'afavoreix a l'empresa perquè de zona verda només se cedeix el mínim. Vol saber si la 
carretera  nacional  ja  està  cedida  i  quin  tipus  de  relació  té  aquesta  empresa  amb 
l'Ajuntament. Diu que amb l'antic propietari això no s'hagués fet. Votaran en contra.

El Sr. Andreu diu que està sorprés perquè no es segueix el reglament d'ús lingüístic 
perquè els projectes no estan en català i el porten al Ple igual. Diu que als projectes 
consta l'Ajuntament com a promotor i s'hauria d'haver fet per cooperació. Diu que està 
malament i que es demana que s'aprovi. Creu que s'hauria de retirar, esmenar les errades 
i llavors portar-ho. Diu que l'Equip de Govern no es mira els plànols ni la documentació 
perquè sinó no s'ho explica, perquè a ell li ha costat dos minuts veure aquestes errades. 
Diu que no es tracta d'una modificació sense transcedència com s'havia dit doncs es 
modifica en un 42,8%. Diu que al Pla General hi ha una protecció visual al PP3, de 
PB+1 i a més, diu que no tindria sentit aquí un PB+3 i a la resta només PB+1. Diu que 
amb aquest  PP3 es  taparà  la  muralla.  Diu que  l'Equip de  Govern no  farà  cas  i  ho 
aprovaran  igual  però  presentaran  al.legacions  i  es  queixaran  a  Patrimoni.  Diu  que 
l'Alcalde no té cap preocupació per la Muralla ni pel Patrimoni de Montblanc. Diu que 
es millor que retirin els punts per incorrectes i il.legals , que els refacin i que al proper 
Ple estarà millor.

El Sr. Alcalde diu que es vol fer un Hotel al PP3 que està davant de la Comisseria dels 
Mossos d'Esquadra. Diu que si que hi ha un augment important. Diu que la traducció al 
català s'està fent. Diu que hi ha una errada al títol, però que la resta és correcta.

El Sr. Huguet diu si està cedida la carretera.

El Sr. Alcalde diu que encara no però és imminent.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots favorables  dels grups ApM, CiU, i 
sis vots en contra dels grups  ERC, IpM i  GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vista  la  proposta de modificació puntual del Pla General de Montblanc, al sector PP-3.

Vistos els articles 94  en  relació amb els arts. 70, 74, 78 i 83 de la Llei 2/2002, de 14 de 
març, d’Urbanisme, modificada per la Llei 10/2004, de 24 de desembre, per al foment 
de l'habitatge assequible, de la sostenibilitat territorial i de l'autonomia local, arts. 22.2.c 
i  47.2 ll)  de  la  llei  7/1985,  de 2 d'abril,  reguladora de les  Bases  de  Règim   Local, 
modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la modernització del 
Govern Local,  i legislació concordant.



Vist l’informe emès per l'Arquitecte Municipal i el Secretari de  l'Ajuntament, s'acorda:

PRIMER: Aprovar inicialment la modificació puntual del   Pla general de Montblanc 
descrita en antecedents.

SEGON:  Exposar al públic aquest acord per un  termini  d'un mes, mitjançant  anuncis 
inserits en el Butlletí oficial  de  la Província, i en un dels diaris de més circulació de la 
província. Simultàniament al tràmit d'informació pública, s'ha de concedir audiència als 
ajuntaments de l'àmbit territorial dels quals confini amb el del municipi que es objecte 
del pla.

TERCER: S'acorda la suspensió de l'atorgament de  llicències parcel·lació,  edificació i 
enderrocament  en  els  àmbits   per   als  quals  les  noves  determinacions  comportin 
modificacions  de  règim urbanístic.

QUART: Sol·licitar els informes pertinents  als  organismes afectats.

CINQUÈ: Notificar aquest acord als propietaris afectats per la modificació.

CINQUÈ PUNT:  APROVACIÓ INICIAL PLA PARCIAL 3

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots favorables  dels grups ApM, CiU, i 
sis vots en contra dels grups  ERC, IpM i  GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vista la proposta de Pla Parcial número 3,  redactada per l'arquitecte Pere Alegret i 
Fortuny, per ordre de l’empresa  promotora PANK 38, S.L..

Vistos els arts. 65, 66, 71, 76, 78 i 83 de la Llei 2/2002 ,  21.1.j de la llei 7/1985, de 2 
d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 
de desembre de Mesures per la Modernització del Govern Local, s’acorda:

PRIMER:  Aprovar inicialment el projecte de Pla Parcial Sector número 3.

SEGON:  Exposar al públic aquest acord per un termini  d'un  mes, mitjançant anuncis 
inserits en el Butlletí oficial de la  Província,  i  en un dels diaris de més circulació de la 
província,  i notificant aquest acord als propietaris afectats.

TERCER:  S'acorda  la  suspensió  de  l'atorgament  de  llicències  de  parcel·lació, 
edificació i enderrocament en la zona afectada  pel Pla Parcial.

QUART:  Sol·licitar els informes pertinents als organismes  afectats.

CINQUÈ:  Condicionar  l’efectivitat  d’aquest  acord  a  l’aprovació  definitiva  de  la 
modificació puntual del Pla General d’Ordenació Urbana de Montblanc. 

SISÈ PUNT: APROVACIÓ NORMES REGULADORES DE L'ORGANITZACIÓ 
DELS ACTES DE BENVINGUDA A LA COMUNITAT  DELS INFANTS DE 
MONTBLANC.



El sr.  Vallverdú diu que no entén perquè serveixen aquests actes, doncs és com un 
bateig, però no té cap efecte jurídic. Votaran en contra.

El Sr. Huguet diu que no troba seriós el bateig civil, perquè bateig és aigua. Diu que no 
comparteix que el  que presideix l'acte sigui l'Alcalde o regidor i,  que posats, també 
podria fer els enterraments.

El Sr Combalia diu que s'està interpretant malament doncs això no és res més que fer un 
acte per donar la benvinguda a Montblanc, sigui de la religió que sigui, sense exclusió. 
Diu que aquest acte no substitueix res. Diu que no té efectes jurídics i que com que no 
hi ha tradició costarà d'implantar-se, per la qual cosa la previsió de fer-ho cada tres 
mesos és agosarada. Demana que es faci una bona difussió perquè no es confonguin 
amb batejos.

El Sr. Alcalde diu que el Sr. Combalia té raó. Que aquest acte no és substitutiu de res i 
que els tres mesos són orientatius. Diu que un cop aprovat ja es veurà.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots favorables  dels grups ApM i CiU, 
cinc abstencions dels grups  ERC i IpM i un vot en contra del grup GdP, adoptant-se el 
següent acord: 

Vist  que els infants són moltes vegades oblidats i,  en canvi, formen part d'allò més 
important de la nostra terra, com és la continuïtat generacional.

Vist que malauradament les vulneracions dels seus drets més bàsics estan presents a la 
nostra societat.

Vist  que  els  “actes  de  benvinguda”  o  “batejos  civils”  provenen  de  la  tradició 
republicana francesa que es van portar a terme per primera vegada a Estrasburg el 13 de 
juliol de 1790.

Vist que  els actes de benvinguda refermen el compromís del municipi per avançar cap a 
una societat més lliure, justa i democràtica, en la qual els drets dels infants gaudeixin 
d’una protecció preferent.

Per tot allò exposat, s'acorda:

PRIMER: Aprovar les normes reguladores de l’organització dels “actes de benvinguda 
a la comunitat” dels infants de Montblanc.

SEGON:  Facultar  a  l'Alcalde  o  regidor  en  qui  delegui  a  oficiar  aquest  Acte  de 
Benvinguda.

NORMES  REGULADORES  DE  L’ORGANITZACIÓ  DELS  “ACTES  DE 
BENVINGUDA A LA COMUNITAT” DELS INFANTS DE MONTBLANC

Exposició de motius
Els  drets  dels  infants  són  un  símbol  del  progrés  de  la  humanitat.   El  municipi  de 
Montblanc ha mostrat sempre una especial preocupació en l’atenció a la infància, i ha 



dut a terme tot un seguit de mesures adreçades al reconeixement i garantia dels seus 
drets.
Els “actes de benvinguda a la comunitat” dels infants de Montblanc són un compromís 
de la ciutat envers els drets dels nounats. L’acció parteix del compromís del municipi 
amb la Carta Europea de Salvaguarda dels Drets Humans a la Ciutat, i la Declaració 
Universal dels Drets de l’Infant, a les quals està adherit l’Ajuntament de Montblanc. 

La  Carta  Europea  de  Salvaguarda  dels  Drets  Humans  a  la  Ciutat  exposa  que  “les 
autoritats municipals fomenten, amb tots els mitjans de què disposen, la dignitat de tots 
i la qualitat de vida dels seus habitants”. Per part  seva, la Declaració Universal dels 
Drets de l’Infant, aprovada per les Nacions Unides el 1959,  té per objectiu garantir els 
drets dels nens i les nenes, sense excepció. Segons la Declaració, l’infant gaudirà d’una 
protecció especial i disposarà d’oportunitats i de serveis, dispensat, tot això, per la llei i 
altres  mitjans,  a  fi  que  pugui  desenvolupar-se  físicament,  mentalment,  moralment, 
espiritualment i  socialment, d’una manera sana i normal, així com en condicions de 
llibertat i dignitat”.

DRETS DELS INFANTS

Contingut dels drets dels infants 

Els infants gaudiran, de conformitat amb el que disposa l’article 3 de la Llei orgànica 
1/1996, de 15 de gener, de protecció jurídica del menor, dels drets que els reconegui la 
Constitució i els tractats internacionals ratificats per Espanya, en especial la Convenció 
dels drets del nen de Nacions Unides, així com els altres drets garantits en l’ordenament 
jurídic.

Dret a l’honor, a la intimitat i a la pròpia imatge.

Dret al lliure desenvolupament de la personalitat, mitjançant una criança i formació que 
el garanteixi.

Dret a buscar, rebre i utilitzar la informació adequada per al seu desenvolupament.

Dret a la llibertat d’ideologia, consciència i religió.

Dret  a  participar  plenament  en  la  vida  social,  cultural,  artística  i  recreativa  del  seu 
voltant, així com a una incorporació progressiva a la ciutadania activa.

Dret  a  la llibertat  d’expressió i  l’accés als  ajuts  que l’Ajuntament  o  els  organismes 
autònoms dependents d’aquest, estableixi per a tal finalitat.

Dret  a  ser  escoltat  i  tingut  en  compte,  tant  en  l’àmbit  familiar  com  en  qualsevol 
procediment administratiu o judicial en què estigui directament implicat i que condueixi 
a un decisió que afecti la seva esfera personal, familiar o social.

Dret  a  la igualtat,  no podent  ser  discriminat  per  raons de raça,  color,  sexe,  idioma, 
religió,  opinió  política  o  d’una  altra  índole,  origen  nacional,  ètnic  o  social,  posició 
econòmica, condició física, psíquica o sensorial, estat de salut, naixement o qualsevol 
altra condició del menor o dels seus pares o representants legals.



Dret  a  la  protecció  de  qualsevol  tipus  de  maltractament,  negligència,  crueltat  o 
manipulació, explotació, abús sexual, o explotació sexual comercial.

Dret a la protecció de la salut, inclosa la prevenció de l’ús de substàncies que poden 
generar dependència, i a no ser utilitzat en el tràfic de drogues.

Dret a ser protegit davant la possible explotació econòmica o davant treballs perillosos 
que puguin perjudicar la seva salut o impedir el seu dret a l’educació, a la formació i al 
desenvolupament de la seva personalitat.

REGULACIÓ DELS ACTES DE BENVINGUDA A LA COMUNITAT

1- Objecte

És objecte d’aquest document la regulació de l’organització de l’acte social anomenat 
“benvinguda a la comunitat“ en virtut  del qual la ciutat  fa públic un reconeixement 
d’acolliment  al  nen  o  nena  que  ha  nascut  o  viu  a  Montblanc  i  es  compromet, 
conjuntament amb la seva família, a vetllar per la seva educació i a defensar i garantir 
els seus drets.

2- Finalitat

L’acte de benvinguda a la comunitat no té efectes legals ni pressuposa cap privilegi o 
preferència del nen o nena acollit en l’accés als serveis municipals. 
Els actes de benvinguda refermen el compromís del municipi per avançar cap a una 
societat més lliure, justa i democràtica, en la qual els drets dels infants gaudeixin d’una 
protecció preferent.

3- Subjecte

Aquest acte social està adreçat als infants del municipi de Montblanc.

4- Requisits

a. Estar empadronat al municipi de Montblanc
b. No tenir una edat superior a dos anys
c. Consentiment del pare i/o mare del menor o del tutor/a.

5- Procediment

Presentació d’una instància en el registre general d’entrada de l’Ajuntament sol·licitant 
la participació en l’acte social signada pel pare i/o mare (o tutor/a) de l’infant, adjuntant 
una fotocòpia del document nacional d’identitat i del llibre de família.

En  cas  que  la  instància  no  reuneixi  els  supòsits  es  comunicarà  des  de  l’Oficina 
Municipal d’Atenció al Públic la no procedència de la seva tramitació.



En el supòsit que reuneixi tots els requisits es tramitarà la petició i en el termini d’un 
mes l’Ajuntament  comunicarà al sol·licitant el dia i el lloc de celebració de l’acte.

6- Celebració

a. Lloc: en un espai públic 
b. Periodicitat:  trimestral,  la  data  i  l’hora  concreta  serà  assenyalada  per 

l’alcalde
c. Presidència: l’acte serà presidit per l’alcalde o regidor en qui delegui. 
d. Els  actes  seran  col·lectius  i  hi  podran  assistir  els  familiars  de  l’infant  i 

amics, amb les limitacions que imposi l’aforament de la sala o espai on es 
realitzi l’acte.

SETÈ  PUNT:  MOCIÓ  DE  SUPORT  A  LA  CARRERA  UNIVERSITÀRIA 
D'ENOLOGIA.

El Sr. Andreu diu que l'Ajuntament de Montblanc fa poc per l'agricultura i la viticultura 
de  la  Conca.  Creu  que  s'ha  d'avançar  com  ha  fet  Falset  que  amb  2.800  habitants 
organitza la Fira del Vi i és extraordinaria. Per això les DO Montsant i DO Priorat són 
tan conegudes. Diu que haguessin preferit fer una cata o un concurs per seleccionar el 
Vi de les Festes de la Serra i no una designació a dit. Diu que s'hauria d'agafar exemple 
de pobles com Burdeus que té 3.000 habitants i ven molt bé el vi. Diu que s'ha de fer 
quelcom més que aquesta moció.

El Sr. Carreras diu que s'ha de recolçar la moció i incorporar que s'envii al Congrés dels 
Diputats.

El Sr. Andreu diu que les DO les dona la Generalitat i no el Congrés.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per  unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Antecedents

S'està proposant per part del Ministeri d'Educació i Ciència la desaparició de la carrera 
d'Enologia com a carrera universitària per convertir-la en una especialitat dins de la de 
Ciència i Tecnologia d'Aliments.

És evident el treball que la Facultat d'Enologia de la URV de Tarragona ha fet en pro de 
la viticultura de les nostres comarques havent situat en primera línia internacional els 
vins de les comarques de Tarragona.

Per tal de donar continuïtat a aquesta feina feta, i amb la confiança de què el seu treball 
de cara a futur doni bons fruits en pro del sector vitivinícola, s'acorda:

PRIMER: Recolzar el treball i la feina feta per la Facultat d'Enologia de la URV en pro 
del sector vitivinícola.

SEGON: Demanar al Ministeri d'Educació i Ciència que reconsideri la seva proposta i 
que inclogui el Títol de Grau d'Enologia  dins del catàleg de títols de grau, tal i com 



havia  aprovat  la  subcomissió  de  rectors  encarregada  dels  ensenyaments  de  ciències 
experimentals.

TERCER: Donar suport a la Facultat d'Enologia i a la URV per tal que aconsegueixi 
mantenir l'enologia com a carrera universitària.

QUART: Trametre  aquests  acords  a  la  Facultat  d'Enologia  de  la  URV,  al  Consell 
Comarcal de la Conca de Barberà, al Departament d'Universitats de la Generalitat de 
Catalunya, al Ministeri d'Educació i Ciència, a tots els grups polítics representats al 
Parlament de Catalunya, a la Presidència del Parlament de Catalunya i al Govern de la 
Generalitat.

VUITÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES

El Sr. Vallverdú diu que a l'anterior Ple va comentar la manca de pas de peatons davant 
de Sant Maties i diu que no s'està fent res. Diu que les bandes que hi ha davant de 
l'hotel i la pintura s'està deteriorant i també caldria actuar.

El Sr. Huguet diu que la pintura a què fa referència el Sr. Vallverdú s'esborra perqu8è 
és molt dolenta i perillosa per la gent que va en moto o en bicicleta. Diu que ja fa temps 
que van reclamar que exigissin a Foment que arreglessin la N-240, que es va dir que 
s'havia  enviat  una  carta,  però passa  el  temps i  tot  segueix  igual  i,  tot  i  que  no és 
competència de l'Ajuntament, s'hauria de fer quelcom. Diu que l'empresa PANK 38 
S.L. Ha de tenir algun tipus de relació amb l'Ajuntament, doncs se li va atorgar una 
llicència d'obres menors per enderrocar, quan caldria una llicencia d'obres majors. Diu 
que es va liquidar sobre 4.000 euros de pressupost i diu que és molt poc. Vol saber si 
pot ser legal fer això. Demana saber on van tirar la runa del PP1, perquè si no se sap on 
es llença farà una denúncia. Vol saber com se subsanarà el fort desnivell que hi haurà al 
Carrer Senan. Diu que a la Junta de Govern Local de data 28 d'abril es va denegar a un 
bar de la Plaça Major la instal·lació d'una pèrgola que hagués quedat molt bé, diu que 
l'Arquitecte Municipal ha estat molt fi en aquest cas.

El Sr. Mogas diu que a la darrera reunió amb el Sr. Pere Domenech, President de les 
Festes  de  la  Serra,  es  va  assabentar  de  la  existència  d'uns  contractes  a  nom  de 
l'Ajuntament de Montblanc signats pel Sr. Pere Domenech i vol saber si és legal. Diu 
que han demanat còpia dels contractes i factures i el Sr. Alcalde els hi ha dit que no 
estan a l'Ajuntament. Diu que ERC farà un escrit per anul·lar els contractes. Diu que hi 
ha una factura que puja més de 1.000 euros pel disseny del cartell del curcubeu i vol 
saber si només entra el disseny del cartell o quelcom més. Diu que ha vist una factura 
de 4.000 euros per cinc anuncia a RAC-1 i creu que és excessiu.

El Sr. Andreu prega al Sr. Alcalde que avui contesti bé i que doni tota la informació. 
Diu que la resposta que ha donat respecte el PP3 no és l'adequada i que si es suma la 
informació aportada pel Sr. Huguet, el tema esdevé més greu. Diu que al Pont de la 
Fusta  el  problema  persisteix.  Que  va  demanar  veure  la  carta  que  s'havia  enviat  a 
Foment i que encara no li havien facilitat. Vol saber si realment ha sortit la carta. Diu 
que a la Muralla de Sant Jordi fa un any i mig que no es fa res, i vol saber si abans de 
les Festes de la Serra es farà alguna cosa. Diu que durant l'Alcaldia del Sr. Carreras no 
es fa posar ni una pedra a la Muralla. Diu que l'obra del Casal d'Avis és d'una il.legalitat 
absoluta. Diu que primer es va dir que si s'havien parat, després se n'assabenten que 



l'empresa estava desapareguda i després que està en fallida.. Diu que s'han iniciat obres 
abans de la rescisió del contracte d'aquesta empresa i sense nova adjudicació. Diu que a 
una de les certificacions aprovades hi ha partides de fusteria exterior i això no és cert. 
Diu que s'han de fer les coses bé, donar la informació i no amagar la veritat. diu que si 
fos ERC la que estés governant ja estarien denunciats per l'actual equip de govern. diu 
que lamenta les paraules de l'alcalde quan deia que el centre de dia no s'ha fet perquè 
estava la Consellera d'ERC al govern de la generalitat, doncs això és mentida. 

El Sr. Alcalde diu que pel que fa als passos de vianants es possible que la pintura no 
sigui  l'adequada  i  que  s'està  treballant  per  trobar  la  millor.  Diu  que  es  va  fer  la 
reclamació a Foment per la carretera i que li deixaran el dilluns. Diu que cap membre 
de l'equip de govern té cap tipus de relació amb l'empresa PANK 38 S.L..

El Sr. Huguet diu que ell no ha dit que els membres de l'equip de govern tinguin relació 
amb l'empresa sinó l'Ajuntament.

El Sr. Alcalde diu que si és així retira allò dit. Diu que l'obra menor concedida va ser 
perquè enderroquessin una paret que quedava i poder utilitzar el solar com aparcament. 
Diu que la runa del PP1 és responsabilitat del contractista de l'obra. Diu que pel que fa 
a la pèrgola de la Plaça Major hi ha un informe desfavorable dels tècnics i que no hi ha 
res a dir. Diu que els contractes de les Festes de la Serra els fa la Comissió de les Festes 
de la Serra.

El Sr.  Mogas diu que si  la  Comissió de  les Festes  de la  Serra  no pot  fer  front  al 
pagament qui ha de pagar.

El  Sr.  Alcalde  demana  que  no  l'interrompi  perquè  està  responent  les  qüestions 
plantejades.

El Sr. Mogas diu que aquesta també és una qüestió.

El Sr. Alcalde diu que com que no li permeten respondre a les preguntes les contestarà 
al proper Ple.
No havent-hi  més assumptes  a  tractar,  s’aixeca la  sessió a  un quart  de dotze de la 
matinada,  i  per  constància  del  que s’hi  ha tractat  i  dels  acords  adoptats,  s’estén la 
present acta que signa el Sr. Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  6  folis números                a
                  , ambdós inclosos.


